
Evaluatie vogelgriep 
De sector heeft gezorgd voor inspraak in 
de evaluatie vogelgriep die in opdracht van 
de overheid is uitgevoerd. Afronding vindt 
in 2016 plaats.

Ingrepen
De vakgroep heeft zich ingespannen om een monitoringproject op te 
starten om de gevolgen van het stoppen met ingrepen in de 
pluimveehouderij te beoordelen, zodat in 2017 ook op basis van juiste 
uitgangspunten een evaluatie kan plaatsvinden, zoals afgesproken is 
met het ministerie. Mede door inzet van de leden kan dit worden 
uitgevoerd. 

Kip van Morgen
Ondanks de tegenwerking 
van ACM bij de invoering 
van de Kip van Morgen is 
door de vraag vanuit de 
retail de afzet en productie 
van de Kip van Morgen 
gestegen. Een teken dat de 
sector op de goede weg is 
met de duurzamere 
productie van een stukje 
goed en lekker kippenvlees.   

uitgelicht

De pluimveesector heeft een evaluatie opgesteld van de AI-uitbraken eind 2014. Dat is ingebracht in de evaluatie die de 
overheid heeft laten uitvoeren. Mede aan de hand van die evaluatie worden de komende tijd aanpassingen in het AI-draaiboek 
doorgevoerd. LTO/NOP ziet er kritisch op toe dat de door hen gemaakte opmerkingen op de juiste manier in het draaiboek 
worden verwerkt. Belangrijke aandachtspunten zijn het vervoer en de plaatsing van eendagskuikens, een kortere stand still 
periode en nadrukkelijkere en vroegtijdige betrokkenheid van de sector, zodat sectorkennis wordt benut.
  
Het afgelopen  jaar hebben we ook weer de nodige bijeenkomsten georganiseerd, zoals in mei het Nationaal Pluimveecongres  
met als thema ‘Leren van de Toekomst - De Toekomst zal het leren’. Het inschatten van toekomstige ontwikkelingen en 
innovaties op het gebied van technologie, milieu, dierenwelzijn en maatschappelijke acceptatie, nationaal en internationaal 
stonden daar centraal. In oktober vond voor de leden van LTO/NOP de Pluimveerelatiedag plaats. Daarbij stond het imago van 
de sector centraal: ‘Een positief imago, wat kun je er zelf aan doen?'. Aan de hand van verschillende praktijkvoorbeelden zijn de 
aanwezigen geprikkeld daarmee ook zelf aan de slag te gaan.’

Eric Hubers
Voorzitter LLTB-vakgroep Pluimveehouderij

‘BENUT DE KENNIS VAN DE SECTOR’

‘De monitoring bij vermeerderingsdieren op de gevolgen van het achterwege laten van de 
snavelbehandeling is gestart. Mede na oproepen van LTO zijn er meer dan 60 pluimvee-
houders die gegevens voor de monitoring beschikbaar stellen die de basis vormen voor de 
afgesproken evaluatie met het ministerie van Economische Zaken in 2017. Deze evaluatie is 
uiteindelijk bepalend voor het al dan niet doorgaan van het verbod op snavelbehandeling 
in september 2018. Eenzelfde monitoringsprogramma is opgestart voor legpluimveehoud-
ers, maar heeft nog wel meer deelnemers nodig. 
Op verzoek van de Kring Kalkoenhouders is WUR een onderzoek gestart naar het snavelbe-
handelen van kalkoenen. Er begint steeds meer overtuiging te komen dat de aanpak bij 
kippen niet zomaar kan worden gekopieerd naar kalkoenen, omdat de dieren wezenlijk 
anders zijn.

aan het woord
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